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Ondersteuningsplanraad. 
Secretariaat:  Helena Kuipers-Rietbergstraat 18, 

   1827 LE  Alkmaar, 

   06-22342403 , 

   opr@ppo-nk.nl . 

 

Verslag van de vergadering van de OndersteuningsPlanRaad (OPR) van 

samenwerkingsverband (swv) PPO Noord-Kennemerland op 18 november 2019 in het 

Regiogebouw te Alkmaar. 

Aanwezig:    

Renate Bowra (ouder, SAKS); 

Sara Madder (ouder, Ronduit);  

Joyce van der Poel (ouder, Ronduit); 

Afke Hartland (personeel SAKS); 

Carola Meijer (personeel Blosse); 

Monique Meiboom (personeel de Blauwe Loper);   

Karlien Stengs (personeel Tabijn); 

Manon Leguijt (ouder Tabijn). 

   

Aanwezig namens het Bevoegd Gezag (BG): Astrid Ottenheym.  

Afwezig met bericht: Ilja Min (personeel, SAKS).     

     

Afwezig zonder bericht: 

Ondersteuner: Piet de Ruiter.  

Op de publieke tribune:  

Extern deskundige:  

Voorzitter: Winanda Maljaars. notulist: Piet de Ruiter. 
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1. Opening 

Winanda opent de vergadering en heet iedereen welkom.  

 

2. Kennismakingsronde 

Omdat er vier nieuwe leden zijn aangeschoven, doen we een voorstelronde.  

Atrium en de Blauwe Loper (twee van de schoolbesturen uit ons samenwerkingsverband 

(swv) gaan per 1 januari 2020 als één bestuur verder. Piet zoekt uit in hoeverre dat 

consequenties heeft voor de indeling van de kiesgroepen voor de OPR. 

 

3. Notulen van 8 juli 2019 

Er zijn kleine wijzigingen in de tekst van de notulen aangebracht. Daarna zijn de notulen 

vastgesteld. 

N.a.v. de notulen meldt Astrid, dat er een tweede aanvraag is ingediend bij het NRO 

(Nationaal Regieorgaan Onderwijsonderzoeken). In januari zal bekend worden of deze 

aanvraag is gehonoreerd.  

Een aanvraag voor subsidie m.b.t. het onderwijs aan hoogbegaafden is gehonoreerd. 

 

4. Terugblik op de bijeenkomst met de leden van de Raad van Toezicht (RvT) en 

deelnemersraad van 9 oktober 2019. 

Opmerkingen van de aanwezigen van de OPR: 

• Mooi elkaar te ontmoeten. 

• Goed om met elkaar in gesprek geweest te zijn. 

• Goede welkomstronde. 

• Te weinig tijd voor het bespreken van de vragen, wel prima vragen. 

• Goede dialogen tijdens de bespreking van de vragen. 

• De niet aanwezige leden van de deelnemersraad hebben een goede bijeenkomst 

gemist. 

Suggesties voor de volgende bijeenkomst: 

• Meer tijd voor het uitwerken van vragen. 

• Waar is elke groepering in het tussenliggende halfjaar mee bezig geweest. 

 

5. Terugblik op de bijeenkomst van 11 november 2019 

Carola is geweest en meldt, dat zij het een goede bijeenkomst vond. Er was ruimte voor 

een dialoog in de groepen. 

Door de grote diversiteit aan onderwerpen ging de diepgang tijdens de discussies wel 

verloren.  

Tijdens deze bijeenkomst borrelden veel ideeën op, o.a. een plan voor het creëren van 

een “Passend-Onderwijs-café”. 

Het was goed, dat het oudersteunpunt werd gepresenteerd. 
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6. Trimesterrapportage 3, schooljaar 2018-2019 

Astrid legt uit waar de trimesterrapportage te vinden is. Die heet niet zo op de website 

en is niet één document, dus de volgende keer zet Piet bij het agendapunt de link naar 

dit onderwerp op de website van het swv. De trimesterrapportage wordt gedurende een 

schooljaar opgebouwd en verder uitgewerkt. Het jaar is verdeeld in drie periodes van 

vier maanden.  

De volgende zaken kwamen aan de orde: 

• Het leerlingaantal in het Speciaal Onderwijs (SO) en Speciaal BasisOnderwijs 

(SBO) groeit. Kinderen worden op jongere leeftijd verwezen en het aantal 

terugplaatsingen is beperkt. Daardoor blijven de kinderen langer op een school 

voor SO of SBO en groeit dus het aantal kinderen in het SO en SBO. Het 

perspectief voor veel kinderen in het SO en SBO is: Proberen de kinderen na een 

periode in het SO of SBO terug te plaatsen naar een reguliere school voor 

BasisOnderwijs (BO). 

• Studies hebben uitgewezen, dat de grootte van een groep niet altijd bepalend is 

voor goede zorg aan kinderen. 

• Er is overleg met scholen, die zich open stellen voor een ontwikkeling waarbij 

heel nauw wordt samengewerkt met een school voor SO of SBO. 

• Er komt een ontwikkeling in gang waarbij er op scholen “out of the box” wordt 

gedacht.  

• De thuiszitters zijn in beeld. 

• Op de PABO’s is Passend Onderwijs (PO) een keuzevak, dat zou niet zo moeten 

zijn. 

• Er zit veel dynamiek in de werkgebieden, er wordt veel en goed samengewerkt. 

• De samenwerking met de gemeentes is goed. Er is bijv. goed overleg over de 

verschillen en overeenkomsten m.b.t. zorg en/of onderwijs. 

• De consulenten hanteren verschillende werkvormen. Zo sijpelt hun scholing in 

“visueel communiceren” door in de praktijk. 

 

7. Jaarverslag van de OPR over 2018-2019 

We hebben het even gehad over de vormgeving. Die blijft zoals hij was. Het jaarverslag 

is vastgesteld. 

 

8. De bezetting van het dagelijks bestuur (db) van de OPR en de vacatures 

binnen de OPR  

We hebben met elkaar vastgesteld, dat het onwenselijk is dat Winanda en Piet (formeel 

buitenstaanders) het db van de OPR vormen. Het mooist is een db van vier mensen, twee 

uit elke geleding. Formele taken zijn het voorzitterschap, secretariaat en penning-

meesterschap. Het secretariaat is nu in handen van Piet en het penningmeesterschap is 

een functie op papier. De taak van het db is nu het voorbereiden van een vergadering en 

het samenstellen van de agenda. Dit gebeurt in een vergadering van ongeveer een uur 

ongeveer 2 weken voor de vergadering. Tijdens dit voorbereidend overleg is ook Astrid 

aanwezig. Sara zal de volgende keer bij dit overleg aanwezig zijn. Wie nog meer??? 



4 
 

Piet stuurt een lijst rond met de kiesgroepen en de daarbij behorende schoolbesturen 

waar nog vacatures voor de OPR zijn. In principe is het de bedoeling dat leden van de 

OPR op zijn minst hun termijn (4 jaar) volmaken. De laatste jaren moesten nogal wat 

leden aftreden, omdat ze geen kinderen meer op een school van ons swv hadden, of 

omdat ze stopten met werken.  

 

9. Afscheid van aftredende leden van de OPR en teamvorming 

Het lijkt ons een goed idee afscheid van de gestopte leden te nemen tijdens een diner. 

Het IJkgebouw is daarvoor een goede locatie. Winanda en Piet prikken een datum.  

Zo’n diner is ook goed voor de teamvorming van de OPR, maar er zijn ook andere vormen 

denkbaar. 

 

10. Rondvraag 

Er is behoefte aan documenten van en over de OPR. Piet stuurt oude jaarverslag rond 

aan de leden. Piet voegt de nieuwe leden toe aan de groepsapp binnen Whatsapp.  

Voor één van de volgende vergaderingen nodigen we Ferd van den Eerenbeemt uit om ons 

zijn bevindingen te vertellen over zijn interviews met betrokkenen bij het swv over 

moreel eigenaarschap. 

Piet maakt een lijst met vergaderdatums. 

Nu de nieuwe organisatievorm met (RvT) in werking is, is er bij de OPR behoefte om de 

nieuwe structuur in beeld te krijgen. 

 

11. Sluiting 

Winanda sloot om 21.30 uur de vergadering. 
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Besluitenlijst: 

• Berichten van verhindering moeten voortaan uitsluitend naar Piet. Via de mail: 

opr@ppo-nk.nl, of telefoon: 06-22342403. 

 

Actielijst: 

• Piet stuurt het conceptverslag van deze vergadering en het verslag van 8 juli 

2019 aan de leden van de OPR en Astrid.  

• De blijvende leden van de OPR proberen mensen warm te maken voor het 

lidmaatschap van de OPR. We hebben veel vacatures. 

• Er zijn dringend nieuwe leden van het db van de OPR nodig. 

 

 

 

Volgende vergaderingen: 

• Maandag 13 januari 2020, 19.30 uur. 

• Maandag 23 maart 2020, 19.30 uur.  

• Woensdag 1 april 2020, 17 tot 19 uur. Samen met RvT en deelnemersraad. 

• Maandag 25 mei 2020, 19.30 uur. 

 

 

Agendavergaderingen (alleen voor db en Astrid) 
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